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Notulen van de Algemene Vergadering van de Vereniging Dorpsraad Gorssel, 

gehouden op 23 mei 2013 in ’t Trefpunt te Gorssel, aanvang 19.30 uur 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
Opgesteld: 31 mei 2013 
Concept, vast te stellen in de volgende Algemene Vergadering 
 
 

1. Opening en mededelingen 

 

Voorzitter van de vergadering is Hans Geerlink; secretaris René Pluymert. 

De voorzitter heet de ongeveer 50 aanwezigen welkom. 

Kernwethouder Wilma Heesen en kernambtenaar Koos Huizenga zijn ook aanwezig. 

Er zijn enkele afmeldingen ontvangen. 

De vergadering en de oproeping daartoe zijn conform onze statuten en derhalve kunnen 

geldige besluiten worden genomen. 

De vergadering is ook toegankelijk voor niet-leden. Hun inbreng is welkom, maar zij hebben 

geen stemrecht. 

Alle in de vergadering besproken onderwerpen zijn toegelicht met sheets, die een bijlage bij 

dit verslag vormen.  

 

 

2. Verslag van de Algemene Vergadering van 30 mei 2012 

 

Over dit verslag zijn geen vragen of opmerkingen. De vergadering keurt het verslag goed. 

 

 

3. Terugblik op het verslagjaar 2013 

 

Het bestuur heeft een ‘Jaaroverzicht 2012’ gemaakt dat reeds eerder was gepubliceerd en 

dat tijdens deze vergadering beschikbaar was. 

In 2012 heeft de Dorpsraad veel kunnen realiseren: 

 Website Gorssel.nl in gebruik genomen en deze brede website is goed aangeslagen in 

het dorp. 

 Den Oldenhof is herbouwd. De Dorpsraad heeft meegedacht in de functie en invulling 

van dit gebouw. 

Voor de Oldenhof is een mozaïekbank geplaatst, op initiatief van en betaald door de 

Dorpsraad. 

 Er blijft een gemeenteloket in Gorssel met een redelijk pakket aan dienstverlening. De 

Dorpsraad heeft hier zeer voor gestreden en de besluitvorming door de gemeenteraad is 

eind 2012 afgerond. Het nieuwe loket in Den Oldenhof is in maart 2013 in gebruik 

genomen.  

 Het gemeentehuis wordt museum. De Dorpsraad heeft de familie Melchers op deze 

mogelijkheid gewezen. 
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 ‘Afscheid’ van het oude gemeentehuis op 28 december 2012 met veel belangstelling. 

 Het Dorpsplan 2013-2017 is met veel inbreng vanuit het dorp opgesteld, gepresenteerd 

op 28 december 2012 en in januari 2013 definitief gemaakt. 

 Gorssel heeft de Gorsselse inbreng in de Lochemse Structuurvisie gemaakt. Dat proces 

is door de Dorpsraad geïnitieerd en begeleid. 

 Eind 2012 was de financiering voor het herstelplan van het openluchttheater rond en 

waren de procedures, incl. mediation met een bezwaarmaker, afgerond. In het voorjaar 

van 2013 is de renovatie uitgevoerd en op 17 mei jl. is het theater feestelijk geopend en 

‘overgedragen’ aan een nieuw opgerichte stichting. 

 De Dorpsraad heeft een uitgebreide zienswijze ingediend op het voorontwerp voor een 

integrale herziening van het bestemmingsplanwijziging voor de gehele kern van Gorssel.  

 

In het dossier ‘toegang tot de IJsseldijken’ is helaas nauwelijks voortgang geboekt.  

 

In 2012 heeft de provincie besloten dat er geen nieuw tracé voor de N348 komt, maar dat er 

aanpassingen van het bestaande tracé zullen volgen. Hoe vergaand die aanpassingen zullen 

zijn is nu nog onduidelijk. De Dorpsraad heeft zich uitgesproken tegen ingrijpende 

maatregelen zoals parellelbanen en vierbaanskruising Quatre Bras. 

 

 

4. Financieel verslag 2012, verslag kascommissie, goedkeuring en decharge 

 

Het financieel verslag was via de website reeds beschikbaar en was tevens beschikbaar in 

de vergadering.  

De Dorpsraad heeft door spaarzaam beleid een flinke reserve van ruim € 26.000 

opgebouwd, maar daar is in 2012 door enkele grotere uitgaven iets op ingeteerd.  

De reeds voor het renovatie van het openluchttheater vooruit ontvangen bijdragen zijn in de 

balans eind 2012 als schuld verantwoord. In 2013 zullen die worden besteed en dan zal ook 

het twee jaar geleden door de Algemene Vergadering goedgekeurde bedrag van € 7.000 dat 

de Dorpsraad zelf voor haar rekening neemt als last worden genomen. 

 

De gemeente heeft (naast een generieke bijdrage aan de Dorpsraad) ook bijgedragen aan 

de kosten voor de Structuurvisie en het Dorpsplan. Omdat dit met deskundigheid en inbreng 

vanuit het eigen dorp is georganiseerd zijn de uitgaven daarvoor in de hand gehouden. 

 

De kascommissie bestaande uit Gerda Peters (had zich afgemeld voor deze vergadering) en 

Peter Waltmann heeft de boeken gecontroleerd en in orde bevonden. 

 

De Algemene Vergadering keurt  het financieel verslag goed en verleent decharge aan het 

bestuur.  

 

 

5. Benoeming leden kascommissie 2013 

 

De heer Peter Waltmann heeft twee jaar in de kascommissie gezeten en treedt nu af. Hij 

wordt voor zijn werk bedankt. Mevrouw Gerda Peters is bereid nog een jaar lid van de 

kascommissie te blijven. Jan de Vries (Reuvekamp 26) meldt zich als tweede lid. De 

vergadering stemt in met hun benoeming.  
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6. Bestuursverkiezing 

 

Karin Komdeur treedt af als bestuurslid. Zij zal o.a. via uitwerkgroepen van het Dorpsplan 

zich actief blijven inzetten voor Gorssel. Monique Mekkering is kandidaat als bestuurslid van 

de Dorpsraad. Zij stelt zich kort aan de vergadering voor: woont sinds 1987 in Gorssel, 

getrouwd met een geboren Gorsselnaar en woont nu met haar gezin aan de Molenweg, 

werkt als intern begeleider op de Vullerschool, heeft inmiddels enige tijd met het 

dorpsraadbestuur meegedraaid, en wil graag het een en ander voor Gorssel betekenen en in 

het bijzonder aan de slag met een aantal opgaven uit het Dorpsplan. Met enthousiast 

applaus wordt haar benoeming bekrachtigd. 

 

 

7. Plannen en begroting 2013 

 

Belangrijke thema’s voor 2013: 

 Aan de slag met de taken en opgaven uit het Dorpsplan (via de uitwerkgroepen, zoals 

dat na de pauze wordt uitgelegd). 

 Renovatie van het Openluchttheater (inmiddels afgerond). 

 Opening van de gemeentebalie (heeft plaatsgevonden in maart 2013). 

 De Dorpsraad meegeholpen aan ‘doorstart’ van het paasvuur.  

 Bouw museum. 

 Nieuw bestemmingsplan voor de kern Gorssel: De Dorpsraad wil o.m. een betere 

bescherming van de open groene plekken in Gorssel. 

 N348 (zie slot van punt 3). 

 Openstelling IJsseldijken 

Het Waterschap heeft ‘recreatief medegebruik’ van de dijken als beleid, maar geeft 

daaraan in het geval van de IJsseldijk naar Eefde en Epse geen invulling, omdat er oude 

afspraken met omwonenden zouden bestaan. Volgens de Dorpsraad is dat discutabel. 

Het Waterschap heeft onlangs geschreven dat ze het aan de Dorpsraad en Gemeente 

overlaat om met betrokken aanwonenden de eventuele bedenkingen in beeld te brengen.  

 Structuurvisie en woonvisie voor de gehele gemeente 

 PHS – Intensivering treinverkeer 

Er zijn plannen die zullen leiden tot een forse toename van het spoorgoedervervoer. Dat 

zou flinke consequenties hebben voor leefomgeving en woongenot.  

 

De Dorpsraad is gevraagd een voorstel te doen voor een nieuwe plaats voor het Toeristisch 

Overstap Punt (TOP), nodig i.v.m. nieuwbouw museum. Het OranjeFonds heeft de 

Dorpsraad gevraagd voorstellen voor een ‘buurtcadeau’ te beoordelen. 

De Dorpsraad wordt regelmatig door de gemeente en/of bewoners gevraagd om plannen 

voor nieuwbouw of wijziging van bestemmingsplan te beoordelen, die dan worden getoetst 

aan het Dorpsplan. 

 

De heer Jan Velthuis merkt op dat hij de gemeente heeft verzocht bomen in het 

Oldenhofpark langs De Bongerd te snoeien en rommel op te ruimen. Dat is niet gebeurd. 

Mevrouw Vera Wiegerinck meldt diverse malen de gemeente te hebben gevraagd groenafval 

op te ruimen in de (toen nog vervallen) heemtuin. De gemeente heeft daarop niet 

gereageerd. 

De heer Danny Abel meldt dat naar zijn mening een aantal bomen aan de Elfuursweg 

wegens gebrek aan onderhoud gevaar opleveren. 
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De heer Dick Middelkoop verwondert zich erover dat afhalen van persoonsdocumenten niet 

in Gorssel kan, maar dat men daarvoor naar het gemeentehuis moet. Voor de gemeente is 

dit financieel gunstiger en met dat uitgangspunt kon uiteindelijk toch een loket in Gorssel 

behouden blijven. Toch vreemd dat ‘uit veiligheidsoverwegingen’ de documenten niet bij het 

loket in Gorssel mogen liggen, terwijl ze in Lochem gewoon in een lade van de 

receptioniste/KCC-medewerker liggen. 

 

Begroting 2013 

Deze is uitgedeeld en wordt op scherm toegelicht. De belangrijkste punten zijn al in het 

voorgaande aan de orde geweest. In 2013 zullen (incidenteel) grotere uitgaven plaatsvinden, 

m.n. de eerder door de ledenvergadering goedgekeurde € 7.000 voor renovatie 

openluchttheater, waardoor er in 2013 een tekort zal zijn, waarvoor ruimschoots reserves 

beschikbaar zijn. 

 

De Dorpsraad heeft ongeveer 320 leden en de heer Nico Meerburg merkt op dat dat toch wel 

weinig is voor een dorp met 1.600 huishoudens.   

Reactie Hans Geerlink: Onze contributie is met € 10,- vrij hoog in vergelijk met andere 

dorpsraden, maar het is de vraag of dat nu veel leden zal schelen. De laatste jaren stijgt het 

ledental gestaag doordat er meer wordt gepubliceerd, folders e.a..  Veel mensen hebben 

sympathie voor de Dorpsraad, maar worden toch geen lid.  

 

 

PAUZE 

 

 

8. Wat gaan we doen nu het Dorpsplan 2013-2017 er ligt? 

 

Dit agendapunt wordt toegelicht door Karin Komdeur en wethouder Wilma Heesen. 

 

De rol van de (lokale) overheid verandert en de relatie met de burger verandert mee. Onder 

druk van bezuinigingen moet de gemeente zich richten op kerntaken, de dingen die de 

gemeente in ieder geval zelf wil blijven uitvoeren, zoals jeugdzorg, WMO, beschermen van 

kwetsbare groepen. Op andere terreinen krijgen we meer en meer te maken met: 

decentralisatie, deregulering, meer initiatief bij de burgers, overheidsparticipatie, 

zelfredzaamheid, vrijwilligerswerk, e.d. 

Initiatieven die daarbij passen zijn bijvoorbeeld de Zorgtuin, LochemEnergie, de buurtsuper 

in Almen, het Kinderknooppunt, onderhoud van gemeentegroen door bewoners (Epse). 

In Leiden wordt de stadswal weer geheel groen gemaakt, waarvan in de vergadering een 

filmpje van VPRO Tegenlicht wordt getoond. 

 

Jan de Vries (Reuvekamp 60) denkt in dit verband dat het goed zou zijn als de Dorpsraad 

meer contact zou hebben met buurt- en speeltuinverenigingen en andere verenigingen. 

Als dingen vanuit de burgers worden geïnitieerd i.p.v. de gemeente is dat vaak ook 

kwalitatief beter. 

Niet iedereen kan en hoeft natuurlijk een bijdrage te leveren. Denk aan de vele ouderen in 

Gorssel. 

Karin Nijkamp meldt namens de SOL dat deze organisatie 200 vrijwilligers heeft. 

 

Het Dorpsplan Gorssel 2013-2017 zoals dat onlangs is vastgesteld sluit goed aan bij die 

ontwikkelingen. De inwoners van Gorssel hebben zelf aangegeven wat ze goed en juist niet 
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goed aan het dorp vinden en wat er naar hun idee moet gebeuren. Veel van de ideeën zullen 

nu ook door de inwoners zelf worden uitgewerkt en uitgevoerd.  

Dat gebeurt in de volgende werkgroepen waarvoor mensen zich kunnen aanmelden: 

 

 Groene structuren en cultuurhistorische elementen 

 Jong geleerd is oud gedaan 

 ‘Centrumvisie’  

 Ontwikkeling IJssel en omgeving  

 Toerisme en recreatie 

 Sociaal/maatschappelijke vraagstukken 

 Verkeer 

 Denktank 

 

De Centrumvisie is al op hoofdlijnen gemaakt door bureau Pouderoyen en wordt op 28 mei 

a.s. aangeboden aan de gemeente. 

De ‘Denktank’ staat eigenlijk los van de werkgroepen en geeft gevraagd of ongevraagd 

adviezen aan Dorpsraad en gemeente over bepaalde (beleids-)zaken. Onlangs heeft de 

denktank een advies geschreven voor de gemeente over de bezuinigingen en de 

kerntakendiscussie. 

 

Jan de Vries (Reuvekamp 26) informeert naar (juridische) verantwoordelijkheid en 

verzekering van de mensen in de werkgroepen. De gemeente bevestigt dat zij een 

verzekering heeft voor vrijwilligers. 

 

 

9. Rondvraag 

 

- Het voorbeeld van open blijven na actie van enkele Gorsselnaren van het kantoor van 

ABN Amro Bank in Gorssel wordt genoemd. Houdt de Dorpsraad zich daar ook mee 

bezig? Antwoord: Ja, alhoewel de Dorpsraad geen bemoeienis heeft gehad met dit 

voorbeeld, zet zij zich er wel voor in dat zoveel mogelijk voorzieningen behouden blijven. 

- Mevrouw Wijma zegt dat door dwars parkeren in de Hoofdstraat i.p.v. in de lengterichting 

meer parkeerplekken ontstaan. Ja, maar dat is wel minder veilig i.v.m. in- en uitsteken.  

- Mw Wiegerinck meldt dat de berm van de Esdoornlaan (tevens bedoeld voor 

wandelaars) bij tuinen wordt betrokken en wordt gebruikt voor parkeren, o.a. ten behoeve 

van de huisarts. 

 

 

10. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering en nodigt de aanwezigen uit voor een drankje aan de bar 

van ’t Trefpunt. 

 

 

 

Bijlage: presentaties die tijdens de vergadering op een scherm werden getoond (powerpoint).  

 

 

Gorssel, 31 mei 2013 


